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Deltagere:  
Bestyrelsesmedlemmer:   Bjarne Boysen, Jannie Blavnsfeldt Hansen, Gitte Haase Jørgensen, Sune Albrechtsen, Brian Larsen, Maia Mortensen, Britta Quitzau 
Medarbejdere:  Jakob Schwarz, Anette Wael Duus 
Elevråd:  formand Sadaf Niha Jaghori, næstformand Mia Cordsen 
Ledelse:  Lotte Nørup, Claus Brink Christensen 
Gæster:   
 
Referent: Claus Brink Christensen 

Punkt Hvad handler punktet om? Ansvarlig Beslutning/referat 

1   CC  

- Afbud   BB, NJ, MC 

- Godkendelses af dagsorden    

    

2 Indledning og orienteringspunkter:    

- Ledelsen har ordet    

- Elevråd har ordet  Sadaf/Mia  

-     

    

3 Punker til 

orientering/drøftelse/beslutning: 

   

3.1. Genåbning – næste fase. 
Gennemgang og drøftelse i forhold til 
skolens genåbning pr. 10. maj. 
Hermed er alle skolebørn tilbage på skolen 
– dog fortsat under Corona-restriktioner. 
 

  Rammerne for genåbningsplanen som sender alle 
elever tilbage til fysisk undervisning pr. 10. maj blev 
gennemgået. 
Grundlæggende fastholdes de restriktioner i forhold til 
begrænsning af COVID-smitte, som vi kender – dvs. at 
klasserne skal holdes adskilt – både i undervisning og i 
frikvartererne. 
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Største udfordring har vi når vi skal have klasseopdelt 
udeområderne i frikvartererne. Plan er lavet – men vi 
er pressede. 
Samtlige klasser går fra nød-undervisningsskema til 
normalskema fra på mandag. Endvidere laves der nyt 
pædagog-støtteskema, idet en del af vores faste 
pædagoger er låst i forbindelse med arbejdet med 
”Spirekassen” 
Valgholdsundervisning på 7. og 8. årgang kan i yderste 
fald blive aflyst. 
Sorggrupperne genoptager deres arbejde. 
 
Håndbolddagen forventes at blive afholdt som 
afrunding på skoleåret, mens vi har aflyst temauge 24 
og 2 fagdage – idet vi mener det er vigtigt at 
elever/lærere kommer tilbage til 6 ugers ”normalitet”. 
 
Klasserne har fået mulighed for at lave forskellige 
arrangementer relateret til klassernes sociale balance. 
 
Podeteamet er gearet til at teste samtlige elever fra 
12 år og op – også med fuld tilstedeværelse. 
 

3.2 Andet  til orientering – herunder aftale 
om fysisk afrunding af bestyrelsens arbejde 
onsdag den 9. juni. 
 

  Mega stor opbakning til cykel-kampagne for 1. – 6. 
årgang. 
Den store kommunale gå-konkurrence er vundet af 
skolen – med 8.c og 5.b. som de helt store km-ædere. 
Gevinst ”is-bil” til hele skolen udmøntes inden 
sommerferien. 
 
Vi håber alle på at dette var sidste virtuelle 
bestyrelsesmøde – og at vi kan komme tilbage til en 
normalitet – også hvad angår bestyrelsesarbejdet. 
Onsdag den 9. juni laver vi sommerafslutning – 
forsøges indkaldt 17.30. ½ times møde – herefter 
afslutning i tilstødende lokaler.  
Afbud hurtigst muligt til Susanne. 
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-     

4 Meddelelser:    

- Formand  Sune  

- Ledelse  CC/LO  

- PR    

- LMU    

- FRO    

- Andre    

-     

5 Evt.    

- Evt.    

Punkter til kommende møder    

 
 
 


